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Zapisnik  sestanka Vaške skupnosti  Šmartno z dne  2. 7. 2015  

 

 

Prisotni: Dušan Bevčar, Davorin Školaris, Franko Vendramin, , Milojka   

               Lenardič, Helena Hvala, Mitja Bensa, Stojko Simčič. 

Odsotni: Nataša Vuga, Zdenko Peršolja  

 

 

Dnevni red: 

 

1. Informacije in aktualni dogodki 

2. Soglasje Travnik 

3. Razno  

Točka 1 

 

Predsednik VS Šmartno Dušan Bevčar pozdravi prisotne seznani, da so na Občini Brda 

podrobno preučili zapisnika s seje VS Šmartno z dne 3.7.2013 in 21. 5. 2015. Zapisnika se 

namreč nanašata na obravnavo VS Šmartno glede zamenjave Slikarske hiše in Hiše kulture.  

Direktorica občinske uprave, je posebej poudarila, da so vzeli na znanje oba sklepa z 

navedenih sej, ki se nanašata na zamenjavo. Sklepa so člani še enkrat obravnavali in ju 

potrdili. Še enkrat so priloženi zapisniku: 

 

Sklep s seje VS Šmartno z dne 3. 7. 2013 

 

SKLEP 

 

Da se načeloma strinjajo s predlagano zamenjavo hiš Šmartno 20 in Šmartno 38-40,  

med Darkom Velikonjo in Občino Brda. Pismeno soglasje bomo potrdili po predložitvi 

pogodbe med Občino Brda in VS Šmartno o trajanju in načinu uporabe Slikarske hiše. 

Od Občine Brda namreč pričakujemo, da se napiše pogodba, kjer bi bilo napisano, da je 

Šmartno 20 – Slikarska hiša, dodeljena v trajno uporabo VS Šmartno za potrebe 

delovanja VS Šmartno in vaščanov Gonjač, Imenja in Šmartna. VS Šmartno bi 

upravljala z objektom tudi za namene oz. potrebe raznih prireditev, delavnic, razstav 

ter podobnih dejavnosti.  

 

Sklep seje VS Šmartno z dne 21. 5. 2015 

 

SKLEP 

 

Da se načeloma strinjajo s predlagano zamenjavo hiš Šmartno 20 in Šmartno 38-40,  

med Darkom Velikonjo in Občino Brda. Pismeno soglasje bomo potrdili po predložitvi 

pogodbe med Občino Brda in VS Šmartno o trajanju in načinu uporabe Slikarske hiše. 

Od Občine Brda namreč pričakujemo, da se napiše pogodba, kjer bi bilo napisano, da je 

Šmartno 20 – Slikarska hiša, dodeljena v trajno uporabo VS Šmartno za potrebe 

delovanja VS Šmartno in vaščanov Gonjač, Imenja in Šmartna. VS Šmartno bi 



upravljala z objektom tudi za namene oz. potrebe raznih prireditev, delavnic, razstav 

ter podobnih dejavnosti.  

Pridobi se tudi spodnji prostor v Slikarski hiši, ki je v sklopu hiše Šmartno 21 

(»Avstrijska hiša«) in je sedaj zagrajen, a je bil v preteklosti v uporabi VS Šmartno kot 

sestavni del Slikarske hiše. 

 

Glede poteka zamenjave objektov je zadeva še zmeraj v fazi cenitve.  

 

 

  Točka 2 

 

Na prejšnji seji dne 21. 5. 2015 smo obravnavali prošnjo Kavčič Lučke iz Šmartna, zaselek 

Travnik, za zamenjavo parcel. Člani smo se zmenili, da Franko Vendramin, ki je iz Travnika  

povpraša vse vaščane v zaselku Travnik, ki so vezani na parcelo 1412. Če se navedeni vaščani 

zaselka Travnik, strinjajo z omenjeno zamenjavo parcel št. 1412 in 1417. Franko Vendramin 

je govoril z vsemi vaščani v Travniku in se vsi strinjajo z zamenjavo parcel. Člani VS 

Šmartno so na podlagi soglasnega mnenja vaščanov zaselka Travnik sprejeli  

 

SKLEP 

 

Lučki Kavčič, Šmartno 90b, se omogoči zamenjavo parcele 1412 s parcelo 1417 v lasti 

Občine Brda. 

Na parceli 1412, ki jo bo pridobila Občina Brda, naj se uredi parkirna mesta, ker je 

zaselek brez parkirnih prostorov. 

 

 

Točka 3 

 

Predsednik pove, da je bil zaradi nujnih zadev, ki bi jih bilo potrebno narediti v VS Šmartno, 

že večkrat pri Dejanu Rusjanu na občini, vendar se zadeve niso nič premaknile, razen 

postavitve dveh košev za smeti v Šmartnem. Pri razgovoru pri direktorici občinske uprave  

Aniti Manfreda, se je dogovoril z njo, da ji vsak problem predstavi po e-pošti. Ona bo potem 

vse zadeve predstavila na kolegiju in bo po končani seji posredovala odgovore na 

predstavljene zadeve. 

Nadalje Dušan Bevčar prisotne seznani z aktualno zadevo zaradi prodaje parcele na 

Spomeniku. Na zadnji seji občinskega sveta so namreč med drugim obravnavali tudi prodajo 

parcele na Spomeniku. Občinski svetniki so prodajo ustavili, ker VS Šmartno o nameravani 

prodaji ni bila seznanjena in posledično temu tudi ni mogla podati svojega mnenja. Svetniki 

so zadolžili župana Franca Mužiča, da o prodaji seznani VS Šmarno in upošteva tudi naše 

mnenje. Na občino je Dušan Bevčar poslal tudi dopis po e-pošti, kjer je zahteval pojasnilo 

glede nameravane prodaje parcele. Od direktorice občinske uprave je dopis ogovor, da občina 

ni hotela zaobiti VS Šmartno. Na to temo se bo jutri sestal tudi z županom in bo po končanem 

sestanku po e-pošti obvestil tudi ostale člane o rezultatu razgovora.  

Člani VS Šmartno so po razpravi mnenja, da so proti prodaji. Poleg tega jih tudi zanima ali je 

območje Spomenika spomeniško zaščiteno in zakaj je območje v občinskem prostorskem 

planu zazidljivo območje. 

 

 

 

Zapisala: Milojka Lenardič                                                                  VS ŠMARTNO 


